
 

 

Notulen MR vergadering 27 juni 2023 

 
• Locatie: MWW 

• Tijd: 20.00 - 22.00 uur 

• Notulist: Wappie 

• Afwezig: José  

• Genodigd: Annemarie en Joyce IB 

 

Onderwerp Tij

d 

Inhoud/ 

Toelichting 

 notulen 

1. Opening 5   Welkom aan Annemarie en Joyce 

 

 

2. Notulen  5  Reacties van Wappie en Jose 

opgenomen in de notulen. Notulen is 

vastgesteld.  

3. Mededelingen 10  De reden van vertrek van collega’s: 

Een aantal collega’s moeten 

vertrekken vanwege krimp. Andere 

collega’s hebben keuzes gemaakt 

voor andere carrière.  

De verwachting is dat de vacatures 

wel vervuld zullen worden.  

5 reacties, waarvan 3 zeker de moeite 

 

Voorstel van Jorg om 3 momenten in 

de MR te houden rondom krimp en 

afvloeiingsbeleid bijeenkomsten te 

houden. 1e bijeenkomst Beleid signum 

met voorstel vanuit directie Wikveld 

2e bijeenkomst Inhoudelijke reacties 

3e sessie keuzes maken voor de 

toekomst. Streven is om het rond de 

kerst afgerond en besloten te hebben 

zodat het helder is voor de volgende 

formatieronde. 

 

4. SOP toelichting door  

Annemarie en 

Joyce namens IB 

30   Er zijn een paar aanpassingen gedaan 

op het sop van vorig jaar. Pag. 3 

aanwezige expertise weer up to date 

gemaakt.  

Beeld-denk specialist even op een 

lager pitje.  

Het verstevigen van de 

ondersteuningsniveaus is blijvend in  

ontwikkeling.  

Grenzen aan zorg: De echte grens 

mag scherper verwoord, zodat we wel 

een document hebben wat ons 

ondersteunt. Maar zorg is maatwerk, 



 

 

we staan open voor mogelijkheden.  

En het is moeilijk om op voorhand 

concreet te formuleren wat de grens is.  

We zien de ontwikkeling dat collega’s  

bewuster bezig zijn met de 

verschillende ondersteuningsniveaus 

en IB, expertleerkrachten en npo 

mensen weten te vinden voor vragen 

of ondersteuning. Zowel op individueel 

vlak als groepsdynamiek of leerstof 

inhoudelijk. 

 

Ontwikkelpunten komend jaar. 

Ondersteuningsniveau 3 terug in de 

klas. Hoe kunnen we dat goed 

organiseren?  

Is er voldoende tijd voor jullie?  

Annemarie> wisselend, soms heel druk, 

dan weer wat rustiger. Prioriteiten 

stellen. 

Wat zouden jullie nog anders willen 

zien? 

Dat de samenwerking met externen, 

gemeente soepeler verloopt. Nu veel 

loketten, wat veel tijd kost. 

Preventieve samenwerking? School 

heeft afgelopen jaar al vaker eerder 

aan de bel getrokken. De zorg wordt 

wat laagdrempeliger.  

Adviezen zijn vooral op het individuele 

kind gericht en minder op de situatie in 

de groep. 

 

De volgende verdiepingsslag gaat 

gemaakt worden. 

Wellicht kan komend jaar experts (bv 

gedrag) de ruimte geboden worden 

uitleg te komen geven in de MR. 

Bv over gedragsprotocol. 

 

5. Jaarplan 

instemming MR 

  School is verplicht een jaarplan te 

maken en deze moet ook openbaar 

zijn.  

2 locaties > plan voor komende 4 jaar 

vooruit. 

Op de studiedag eind mei hebben de 

diverse leerteams hun evaluatie 

gepresenteerd. 

Aantal ontwikkelingen zijn mooi op 

gang maar nog niet klaar. 

Leerteam taal is zich aan het 

oriënteren op close reading om zowel 

begrijpend lezen als leesbeleving te 

stimuleren en te onderzoeken of dat te 

combineren is.  



 

 

 

Fijn dat doelen doorgaan.  

Ouder geleding geeft instemming met 

het vertrouwen dat de aanpassingen 

worden verwerkt in het uiteindelijke 

stuk. Jorg neemt een aantal tekstuele 

aanpassingen mee in de uiteindelijke 

versie 

 

6. Werkverdelingsplan 

(beschermende 

functies) 

Informeren en 

instemming PMR 

15  Na de zomervakantie gaan we hier 

dieper op in.  

Alvast een blikje vooruit: 

Er komt een duidelijkere scheiding  

tussen functie en rollen. 

IB vakdocent gym zijn functies.  

Rollen zijn bv specialist, regisseur, 

begeleider kleine groepjes. 

Rollen zijn niet meer beschermd.  

 

Punt vanuit PMR: 

Pauzes moeten goed geregeld zijn. 

Met vertrek van stagiaires vallen er 

gaten. Jorg neemt dit mee voor de 

laatste weken. 

 

Tekst en uitleg van Jorg op de vooraf 

gestelde vragen is voldoende voor de 

PMR om akkoord te gaan. 

T.a.v. taakuren voor begeleiding van 

stagiaire 2e deel jaar, komt er nog een 

voorstel. (Is bij start schooljaar nog niet 

bekend en kan dus niet in Cupella 

meegenomen worden. 

 

7. Ventilatiesysteem 

Zeis. Stand van 

zaken 

 

5  Er wordt gewacht op materialen. Een 

nieuwe ventilator plaatsen is misschien 

niet de oplossing voor het probleem 

van het uitstoten van isolatiemateriaal.  

Het ventilatie systeem blijft 

onvoldoende. 

Is dit meegenomen in het onderzoek 

van de gemeente? 

 

8. Locatieplan stand 

van zaken 

15  Onafhankelijk onderzoek is geweest, 

rapportage wordt in/voor de zomer 

verwacht. 

 

Zeis is altijd aangemerkt als een 

gebouw met andere bestemming bij 

krimp. Zowel bestuur als gemeente 

zeggen dat niet te weten? 



 

 

9. Kijkje in de keuken/ 

rol MR 

15  Informatieavond voor ouders. 

18 september Geen groepsinfo avond.  

 

Belangstelling voor info avond groep 

loopt flink terug. Die informatie kan in 

startgesprek of info pakketje. Hoe 

houden we ouders betrokken bij de 

groep?  

  

Oudergeleding: 

Bij meerdere kinderen op school was 

het vorig jaar lastig plannen aangezien 

alle groepen op 1 moment hun 

presentatie hielden. Er gaat informatie 

en verbinding met thuis-school gemist 

worden als er geen informatieavond 

meer zal plaatsvinden in de start van 

het nieuwe schooljaar. 

 

Inhoud avond: 

De lijn/ proces van school komend jaar 

wordt geschetst vanuit de 

verschillende leerteams zoals b.v. 

gedragsprotocol door leerteam 

gedrag. 

 

Tijdens deze avond een praattafel MR 

met poster, bemand door 

personeelsgeleding zodat de 

oudergeleding zelf de verschillende 

infoposten kan bezoeken, en we wel 

de MR onder de aandacht kunnen 

brengen (zeker met het oog op het 

werven van nieuwe leden. 

 

Start schooljaar even bijeenkomen wat 

we willen presenteren. Naast de 

koffiecorner, met box waarin ouders 

een briefje kunnen doen om aan te 

geven dat ze interesse hebben en aan 

kunnen geven of ze gebeld willen 

worden door de MR ouders voor info. 

 

 

10. NPO gelden 

(waarom 

aanpassing 0,6 naar 

0,40?) 

10  Toelichting door Jorg: 

Gelden NPO zijn ook ingezet in 

klassenverkleining groep 8. Volgens te 

toegezegde uren. 

Ook meegenomen in de vacature. 

11. Vergaderrooster 

Instemming en 

plannen etentje 

5  Hilde draait 2 data om waarmee 

instemming 

Etentje voor 2 september. Wappie 

stuurt een peiling 

 



 

 

12. Doorstroomtoets 15  IEP – Naar 1e vergadering nieuw 

schooljaar 

13. Rapportage/ 

Mevolution stand 

van zaken? 

15  Geen wijzigingen. 

Zie komend jaarplan. Verdere 

verkenning met het team: Zijn er 

andere tools? Willen we digitale 

content toevoegen?  

15. Rondvraag  5  Joyce: 

Tot wanneer blijven we vier om vier 

houden in de MR?  

Gezien het dalende leerlingaantal. 

Afschalen na de overgang naar 1 

locatie? 

Wat als er geen nieuw MR lid 

aantreedt? 

Begin schooljaar alvast ruchtbaarheid 

aan geven. 

Wat mag je doen t.a.v. nieuw lid? 

Welke procedure moet er gevolgd 

worden en waar zijn mogelijkheden. 

JOSE!!!! 

 

 Volgende 

vergadering 

 * Datum:  

* Locatie: 

MWW 

* Notulist:  

* Tijd: 20 uur – 

22 uur 

1e vergadering>  

• Werkverdelingsplan 1e info 

ronde 

• Iep doorstroomtoets 

 

(20 november) 2de vergadering 

• huishoudelijk regelement 

bespreken.  

 

 


